

Dr. Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
Superintendent

ថ្ងៃទី ២២ ខែ វិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០២២

ជូនចំពោះ មាតាបិតា និងក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា៖

កាលពីឆ្នាំមុន ខ្ញុំមិនបានគិតថាខ្ញុំនឹងបានរស់នៅក្នុងទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា និងបម្រើសិស្ស និងក្រុមគ្រួសាររាប់ពាន់នាក់ ក្នុងនាមជាអគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ។ ឥឡូវនេះ ប្រាំខែក្រោយមក ហើយនៅពេលដែលយើងខិតជិតដល់ថ្ងៃបុណ្យ Thanksgiving ខ្ញុំមានមូលហេតុជាច្រើនដើម្បីថ្លែងអំណរគុណ។ ខ្ញុំអរគុណដែលបានរស់នៅក្នុងទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាត ដែលមានប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏ច្រើន។ ខ្ញុំសូមអរគុណចំពោះការស្វាគមន៍យ៉ាងកក់ក្តៅពីសហគមន៍ក្នុងទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា។ ហើយទោះបីជាយើងមានការងារជាច្រើននៅខាងមុខយើងក៏ដោយ ក៏ខ្ញុំសូមអរគុណដែលបានចូលរួមជាមួយក្រុម និងសហគមន៍ដែលបានប្តេជ្ញាចិត្តយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះសុខុមាលភាពរបស់ក្មេងយើង។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំរំភើបចិត្ត និងជម្រុញទឹកចិត្តចំពោះអ្វីដែលយើងនឹងទទួលបាន។

សង្ឃឹមថាលោកអ្នកទាំងអស់នឹងមានឱកាសសម្រាក មានអារម្មណ៍ស្រស់ស្រាយ និងមើលថែខ្លួនឯងឲ្យបានល្អនៅថ្ងៃឈប់សម្រាកនេះ។ អនុវត្តនូវទម្លាប់ដែលមានសុខភាពល្អ -- លាងដៃឱ្យបានញឹកញាប់ រក្សាចម្ងាយសមរម្យពីអ្នកដទៃ ពាក់ម៉ាស់នៅពេលដែលត្រូវពាក់ ហើយនៅផ្ទះប្រសិនបើលោកអ្នកឈឺ។ ពេលនេះ ក៏ជាពេលដ៏សំខាន់ផងដែរក្នុងការពិចារណាលើការការពារខ្លួនលោកអ្នក និងអ្នកដទៃ ដោយការចាក់ថ្នាំការពាររោគផ្តាសាយ និងថ្នាំបង្ការរោគ COVID-19 ឬចាក់ថ្នាំបង្ការរោគបន្ថែមទៀត ប្រសិនបើលោកអ្នកមិនទាន់បានចាក់នៅឡើយ ហើយធ្វើតេស្តខ្លួនឯង និងកូនរបស់លោកអ្នក មុនពេល និងក្រោយពេលចូលរួមជាមួយក្រុមដែលមានមនុស្សច្រើន ប្រសិនបើលោកអ្នកមានអាការរោគ COVID-19 ឬបាននៅជិតអ្នកដែលមានអាការរោគ។ ដើម្បីស្វែងរកទីតាំងចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ឬចាក់ថ្នាំបង្ការរោគបន្ថែមដែលនៅជិតលោកអ្នក សូមមើលគេហទំព័រ www.vaccines.gov។ លោកអ្នកក៏អាចមើល **ឯកសារនេះពីក្រសួងសាធារណៈសុខាភិបាលនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា** ដែលផ្តល់ការណែនាំច្បាស់លាស់ក្នុងការរក្សាខ្លួនអ្នក និងអ្នកដទៃឱ្យមានសុខភាពល្អនៅថ្ងៃបុណ្យនេះ។

លើសពីនេះទៀត ខែធ្នូគឺជាពេល ផ្តល់ឧបករណ៍ធ្វើតេស្ត ('Test-Giving') នៅក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា។ ចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី ១២ ខែ ធ្នូ ក្រុមគ្រួសារអាចយកឧបករណ៍ធ្វើតេស្តនៅផ្ទះដោយឥតគិតថ្លៃនៅទីតាំងធ្វើតេស្តនៅតាមសាលាទាំងប្រាំរបស់យើង ដែលមានរាយបញ្ជី [នៅទីនេះ](#)។ ឧបករណ៍ធ្វើតេស្តនឹងមានសម្រាប់ការ

មកយក ទៅតាមដែលមាន ពីថ្ងៃ ច័ន្ទ ដល់ ថ្ងៃ សុក្រ ម៉ោង ៩ ព្រឹក ដល់ ៦ ល្ងាច។ ទន្ទឹមនឹងនេះ សាលានីមួយៗ នឹងបន្តផ្តល់ឧបករណ៍ធ្វើតេស្តដោយឥតគិតថ្លៃដល់សិស្សតាមសេចក្តីត្រូវការ។

សូមរីករាយក្នុងរដូវវិស្សមកាលនេះ ហើយត្រលប់មកវិញដោយភាពស្រស់ស្រាយ ត្រៀមខ្លួនជាដៃគូជាមួយយើង ខ្ញុំ ក្នុងការងារដែលកំពុងបន្ត ដើម្បីឱ្យក្លាយជាក្រសួងអប់រំក្នុងក្រុងដ៏ធំ ដែលមានការរីកចម្រើនដ៏លឿនបំផុតនៅ ក្នុងប្រទេស!

រីករាយថ្ងៃបុណ្យ Thanksgiving!

ក្នុងភាពជាដៃគូ



Tony B. Watlington Sr., Ed.D.
អគ្គនាយកក្រសួងអប់រំ
ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណាដែលហ្ស៊ា